
Plaça de la Vila, 8
08472 Campins
T. 938475030
ajuntament@campins.cat
www.campins.cat

EXPEDIENT 2/2019

ACTA DE SESSIÓ DEL CONSELL DE POBLE  

Identificació de la sessió
Núm.: 1/2019
Caràcter: ordinari.
Data: 13 de març de 2019
Horari: 19:30 fins a les 21.22 hores.
Lloc: Sala de Plens

Assistents
• Joaquim Salrach Vellvehí (Disseminat)
• Anna Julià Micola (Can Joanet)
• Marta Martin Caballero (Les Esplanes)
• Andreu Tohà i Brunet (CiU)
• Jaume Bosacoma Cortada (Comunitat de Regants-pagesia)
• Maria Vallejo Cantero (Associació de Taitxí al Consell de Poble).
• Xavier Fernández de Mera i Delgado (CxC)
• Montserrat Boza Gimeno (Centre) 
• Immaculada Font Micola (Associació Cultural Els Forns)
• Josep Vila Badillo (ERC)
• Joan Lacruz Gil, President.
• Àngels Cabot Camacho, Secretària.

Ordre del dia:
1. Aprovació de l'acta de la sessió número 2/2018
2. Propostes dels membres per la modificació del Reglament del Consell de Poble.
3. Proposta d'adhesió dels representants de l'Associació de Taitxí al Consell de Poble.
4. Resultats de la Comissió d'ordenació urbanística del Consell de Poble
5. Resultats de la Comissió d'entorn rural del Consell de Poble.
6. Aportacions pel proper Consell de Poble.
7. Proposta data proper Consell de Poble.
8. Precs i preguntes.
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1. Proposta d’aprovació de l'acta de la sessió número 2/2018.

Si  no hi  ha esmenes al  redactat  proposat,  es proposa als  membres del  Consell  de Poble
l’aprovació de l'acta del Consell de Poble número 2/2018.

VOTACIÓ: S’aprova per unanimitat.

2. Propostes dels membres per la modificació del Reglament del Consell de Poble.

A la sessió 2/2018, es va acordar modificar el redactat de l'article 3 quedant el redactat de la
següent manera: La incorporació de representants de noves entitats al Consell serà acordada pel
Plenari en la propera sessió que se celebri.

No s’aporten més esmenes al text.

VOTACIÓ: S’aprova per unanimitat.

3.  Proposta  d'adhesió  dels  representants  de  l'Associació  de  Taitxí  i  cultura  Xinesa  Baix
Montseny.

L'Associació  de Taitxí  i  cultura  Xinesa  Baix  Montseny  ha comunicat,  per  registre  d'entrada
número 135 de 23 de gener de 2019, que els seus representants al Consell de Poble són: 
Maria Vallejo Cantero i com a suplent Manuel Laureano Fernández Vallejo.

Es proposa al Consell de Poble l'adhesió dels representants de l'Associació de Taitxí i cultura
Xinesa Baix Montseny al Consell de Poble.

VOTACIÓ: S’aprova per unanimitat.

4. Resultat de la Comissió d'ordenació urbanística del Consell de Poble

La  representant  de  la  Comissió  d'ordenació  urbanística  del  Consell  de  Poble,  explica  als
membres del Consell de Poble els temes tractats per la comissió.
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(Vegeu document Annex I)

Es proposa al Consell de Poble realitzar una llista de prioritats entre els projectes exposats. 

Anna J.: Exposa els resultats de la comissió. 
Explica que és necessari tenir una visió global de tots els projectes, per exemple l’entrada al
poble caldria veure-ho com una part que forma part del carrer principal.

Explica les propostes que ara té l’Ajuntament per l'adequació de les diferents zones:
- L’entrada de la pista
- El carrer principal
- La zona de la pista poliesportiva
- El casal
- L’hort del rector

Joan L.: informa que per la reforma del casal es va pensar a fer un petit rebedor per no interferir
a l’acte que s’estigui duent a terme i poder accedir al primer pis. 
En el primer pis s’ha pensat a eliminar el passadís, ampliar l’aula d’informàtica, eliminant l’escala
de caragol, per guanyar espai.

Anna J.: Segueix explicant la proposta d'adequació de l’hort del rector. 
I per últim la vorera que arriba fins a Sant Guillem, que per ara ha quedat aturat per l’elevat cost
del projecte. 

Joan L.: Explica que la proposta seria seguir amb la passera que ja es va fer, allargant-la fins a
l’entrada de Sant Guillem i en el futur fins al cementiri. Així s’aconseguiria tenir una vorera que
seguiria la carretera per passejar tranquil·lament pel municipi.
Explica que el cost del projecte real és aproximadament de 160.000 € que avui dia no es pot
dur a terme, tot i que és un projecte molt interessant. 

Anna J.: explica l’últim projecte, que seria el del prat de l’ermita de Sant Guillem, que seria per tal
d’obtenir un espai amb una mica «d’escenari» que permetria fer concerts, actes, etc. 

Joan L.: explica que abans de fer res cal fer un conveni amb la parròquia.  La intenció era fer una
mica d’escala per facilitar l'accés al prat, ampliar una mica l’espai que s’utilitza habitualment per
col·locar les taules del dinar popular de l’aplec, menjant una mica d’espai del talús. Fent una
mínima  obra  respectuosa  amb  l’entorn  s’aconseguiria  un  espai  millor  per  l’aplec,  i  per  fer
activitats.
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Joaquim S.: pregunta si es podrien fer concerts dins l’ermita. 

Joan L.: explica que segons la tipologia es podria demanar prèvia sol·licitud.

Anna J.: explica que la idea és presentar les propostes que actualment es tenen per tal que el
Consell de Poble esculli quines són les prioritats.

Joan L.: explica que és bo que el Consell de Poble esculli quines són les prioritats tenint en
compte que el projecte de la passera per ara ha quedat descartat pel tema econòmic. 

Anna  J.:  explica  que  algun  dels  projectes  estan  més  treballats  i  altres  estan  només  en
avantprojecte.
Explica el projecte del passeig Tres Germanes, les 3 opcions:
1. Dues voreres i un sol carril de circulació
2. Una vorera, zona d'aparcament i un carril de circulació.
3. Sense vorera amb calçada al mateix nivell i aparcament.

Jaume B.: aporta que es podria fer una cosa mixta que inclogui zones amb aparcament i zones
sense.  Opina que veu molt pràctic la millora de la zona de Sant Guillem. 

Andreu T.: Opina que els punts que s’han tractat són els principals. 

Anna J.: Aporta que tot i que pensem que són molts diners, a vegades surten subvencions que
són d’avui per demà i caldria decidir veure que interessa, com interessa... pel moment en què
surtin les subvencions es pugui tirar endavant. 

Jaume  B.:  aporta  que  caldria  descartar  les  obres  de  més  magnitud,  tot  i  que  totes  són
prioritàries. 

Joan L.: explica que aproximadament la despesa de Sant Guillem són 12.000 €.
Que es donen per vàlids i com a prioritaris els projectes explicats i que a la pròxima trobada del
Consell de Poble, aprofitant que hi haurà nou govern, s’estableixin les prioritats de la legislatura.

Josep V.: aporta que del projecte de la pista seria interessant que s’obrís al poble per tal que
puguin opinar.

Joan L.: explica que es podria fer difusió per tal que en el proper Consell de Poble pugui assistir
més públic.

Anna J.: Creu que cal primer fer una tria, per tal de facilitar la tria.
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Xavier F.: pregunta d’on han sortit aquests projectes i si sorgeixen de la gent.
Joan L.: Informa que els projectes presentats són recuperats de legislatures anteriors i alguns
redactats pel Consell o Diputació i que les decisions del Consell de Poble afecten les decisions
que prengui el Ple.

Marta M.: aporta que creu que el fet que ara hi hagi 4 projectes sobre la taula no vol dir que sigui
una cosa tancada. 
Que entre tots cal prioritzar en funció de quan vinguin les subvencions.

Josep V.: la comissió d’urbanisme pot anar treballant i recollint les propostes. 

VOTACIÓ: S’acorda que la comissió d’urbanisme segueixi treballant en la recollida de dades i
propostes, també a través de la bústia conselldepoble@campins.cat i al Consell del setembre es
prioritzaran els projectes.

5. Resultats de la Comissió d'entorn rural del Consell de Poble.

Un representant de la Comissió d'entorn rural del Consell de Poble explicarà als membres del
Consell de Poble els temes tractats per la comissió.

(Vegeu document Annex II)

Josep V.: explica la reunió de la Comissió i els seus resultats.

Joan L.: afegeix que la proposta de creació d’una planta de biomassa seria positiu per recollir les
restes de fer el manteniment de les franges perimetrals i el manteniment de camins i corriols.

Xavier F.: explica que de la Drecera de Sant Celoni hi ha un tros que no s’ha acabat d’arranjar.
Que la resta del Camí s’ha compactat i ha quedat molt bé. 

Andreu.: explica que quan es va asfaltar la zona de Can Guillem es van rebre queixes.

.Xavier F.: pregunta per l’asfaltat amb cautxú reciclat.

Anna J.: apunta que tot allò que es fa amb reciclat sempre és més car. 
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Andreu T.: aporta que el fet de tenir els camins nets també és un perill, ja que entra més gent, i
a l’estiu es pot elevar el perill d’incendi.

Imma F.: aporta que fa uns anys es va recuperar el camí antic de Mosqueroles a Campins, tot i
que va ser molt difícil atès que passa per algunes finques privades i que no es volia que fos un
camí de pas. 

Joan L.: recorda que la Diputació de Barcelona està treballant en la redacció de rutes saludables
per Campins que passin per camins públics.

Josep V.: aporta que el consorci Besòs Tordera també està treballant amb les rutes blaves, com
per exemple la ruta del «Tourdera». 

Joan L.: informa que dins d’aquestes rutes blaves la proposta de Campins era recuperar l’antiga
ruta del carrilet que baixava des dels Forns de Ciment fins a Sant Celoni.

Josep V.: cal fixar una data per començar a estudiar prioritats de camins, per exemple els dies 17
o 24 de març, per fer una primera passejada per la detecció de camins en mal estat, deixalles,
etc. 
Es podria començar pel Camí antic de Sant Guillem o Camí antic de Gualba per començar.

Imma F.: aporta que caldria veure el camí de les Acàcies i zona del Serrat que va cap als Forns
que està molt brut i caldria veure-ho.

Xavier F.: Organitzar un dia de recollida gran, que fins i tot vingui gent de fora, que sigui un dia
festiu que fins i tot es pot fer «pa amb tomàquet» en acabar. 

Imma F.: està bé fer una campanya gran, organitzat amb temps, afegint fins i tot a l’escola, i
tenir la previsió del material que caldria. 

Josep V.: Proposa la primera data el 7 d’abril a l’aparcament de davant d’en Xeflis a les 10 del
matí. 

Imma F.: Aquesta primera trobada serà per valorar el que hi ha i quins recursos caldrà preveure.

Josep V.:  per acabar  proposa que el  5 de juny,  aprofitant que és el  dia mundial  del  medi
ambient, fer el cap de setmana següent la recollida d’allò que s’hagi detectat el dia 7-4-19.

Joan L.:  per  acabar informa que els  cartells  per  l’hort  del  rector,  zona infantil,  etc.  ja  s’han
demanat.
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Joaquim S.: pregunta qui sanciona.

Josep V.:  explica  que no és  voluntat  de  l’Ajuntament sancionar  però si  hi  ha  denúncia  de
particular o de mossos.

Marta  M.:  pregunta si  els  espais  serien prohibits  per  a entrar els  gossos o només prohibit
defecar.

Joan L.: puntualitza que no, que només prohibit defecar, s’excusa si s’ha explicat malament.

Xavier F.: demana si es podria posar l’expenedor de bosses per tal que ja no hi hagi excuses per
recollir les defecacions.

Imma F.: aporta que si surts a passejar el gos ja portes la bossa, si no recullen els excrements,
tampoc ho faran encara que hi hagi expenedors.

6. Aportacions pel proper Consell de Poble.

Els membres del Consell de Poble aportaran les temes a tractar per les Comissions o pel proper
Consell de Poble.

No hi ha aportacions.

7. Proposta data proper Consell de Poble.

Es fixarà la data del proper Consell de Poble, i Comissions si s'escau. 

Es proposa al Consell de Poble el dimecres 18/09/2019 a 2/4 de 8 del vespre.

VOTACIÓ: s’aprova per unanimitat.

8. Precs i preguntes.
No hi ha més temes per tractar.
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ANNEX I

ACTA DE LA COMISSIÓ D'ORDENACIÓ URBANÍSTICA DEL CONSELL DE POBLE

Data: 23-01-2019
Horari: 20:10 a 22.00 hores.
Lloc: Ajuntament de Campins

Assistents:
Imma Font
Anna Julià
Josep Vila
Joan Lacruz, President.
Àngels Cabot, Secretària.

Ordre del dia
1. Posada al dia de tots els temes que fan referència a urbanisme del municipi per part del Sr.
Alcalde.
2. Presa de decisions sobre quins temes portarà la comissió a estudi i valoració, i calendari.
3. Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió
1. Posada al dia de tots els temes que fan referència a urbanisme del municipi per part del Sr.
Alcalde.

El senyor Lacruz explicat els projectes en 4 blocs:

Projectes
redactats

1. Cobertura de la pista
2. Reforma del Casal
3. Enllumenat públic (Led)
4. Camí de Cal Carlí
5. Cementiri
6. Zona entrada Campins (Taula rodona)
7. Millora del Prat de Sant Guillem

Projectes
executats

1. Asfaltat del Camí de Can Bruguera
2. Asfaltat de la Drecera de Sant Celoni
3. Asfaltat entrada Camí de Can Sura
4. Arranjament Corba de Can Garrell
5. Asfaltat dels carrers Turó i Rajoleria.
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6. Passos de vianants davant les Albes i la Terrassa.

Projectes
aturats

1. Vorera fins a Sant Guillem: cal buscar finançament
2. Camí Vell de Santa Fe: cal buscar alternatives

Projectes  de
futur

1. Reforma de la plaça de la Vila
2. Millora dels Horts del Rector
3. Nou espai municipal: Les Albes? Can Pons?
4. Vorera fins al cementiri
5. Forns de ciment.

Els projectes redactats són aquells dels que disposa l'Ajuntament, que en la seva majoria han
sigut redactats pel Consell Comarcal, i dels que cal establir prioritats i buscar finançament.

Els projectes executats són els que s'han dut a terme durant la legislatura. 

Els projectes aturats són aquells que estaven previstos dur a terme però s'ha aturat:
1. La vorera fins a Sant Guillem s'ha aturat, ja que una vegada la Diputació de Barcelona ha
redactat  el  projecte,  el  cost  que  ha  d'assumir  l'Ajuntament  de  Campins  és  el  doble  de
l'inicialment previst. 
2. Pel que fa al Camí Vell de Santa Fe, una vegada presentat el projecte als veïns aquest ha estat
desestimant, ja que no volen que s'asfalti el camí, demanen que s'estudiïn alternatives.

Intervencions:

Imma F.: Apunta, la necessitat d'establir prioritats en els projectes que es vulguin executar. 

Joan L.: Explica que els projectes fins ara s'han dut a terme a mesura que es rebien subvencions
que permetien finançar-los a cost pràcticament 0 per l'Ajuntament.

Anna J.:  Pregunta qui  és  el  criteri  a  seguir  en l'execució dels  projectes  i  proposa la redacció
d'avantprojectes i presentar-los al poble perquè sigui aquest qui esculli. 

Imma F.: Proposa estudiar les prioritats al Consell de Poble i veure quins projectes tenim. Que el
Consell sigui qui estableixi les prioritats.

Anna J.: Proposa, pels projectes de futur, aprofitar l'arranjament de la plaça de la Vila per fer un
projecte millor, no només un arranjament. 
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Imma F.: Fent referència al Consell de Poble número 2, assenyala que es va parlar d'actuacions
que calia fer a les zones següents:
- Tancats dels contenidors
- Plaça de la taula rodona
- Horts del rector
- Espai cobert per actes
- Forns de ciment 
- Millorar del Camí Vell i Tres germanes
Joan: Proposa que el tema del carrer principal (Camí Vell de Sant Celoni i Tres Germanes) sigui
tractat al Consell de Poble.

Anna J.: Creu que cal donar una visió global, de conjunt, treballant a la vegada la zona de la
taula rodona amb el carrer principal.

Josep V.: Està d'acord en coordinar els dos projectes. 

Joan L.: Mostra i explica el projecte de què es disposa per la zona de la taula rodona redactat pel
Consell Comarcal. 

Imma F.: Creu que caldria tenir més esbossos per tal de presentar-los al Consell i decidir. Apunta
que cal mantenir la taula rodona atès que és un símbol important del municipi.

Josep V.: Apunta que els projectes de la Taula rodona i la pista poden anar lligats per proximitat.
Pel que fa als Horts del rector cal buscar un projecte que doni utilitat a aquest espai. 
Sobre els Forns de Ciment apunta que és un projecte en marxa, però a llarg termini,  ja que
necessita la coordinació de diferents administracions.

Joan  L.:  Posa  com  a  exemple  l'arranjament  del  Sot  de  Can  Garrell  que  va  necessitar  la
coordinació de l'Ajuntament, la Diputació de Barcelona, l'ACA i Parc Natural, fet que va provocar
que fossin necessaris 2 anys per dur a terme l'execució de l'obra. 

Mostra l'estudi que ha realitzat la Diputació de Barcelona per la cobertura de la pista amb les
diferents opcions que es proposen. 

Josep V.: Proposa portar al Consell de Poble les diferents opcions que planteja la Diputació per la
cobertura de la pista. 
Apunta que és necessària la reparació del Camí de Can Carlí atès que es troba molt malmès. 
Proposa consultar al Consell de Poble, com i quan utilitzar els colors dels fanals leds instal·lats. 
I apunta com a important la reforma del Casal i Prat de Sant Guillem. 
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Joan L.:  Informa que cal fer un conveni amb el Bisbat abans de realitzar l'actuació, així com
buscar finançament.

Josep V.: Proposa que en futur no es demanin projectes, sinó avantprojectes, per tal de presentar
al poble diferents opcions.

Imma  F.:  Proposa  demanar  més  informació  als  propietaris  de  Les  Albes  per  valorar  les
possibilitats de compra/lloguer/lloguer amb opció a compra, etc.

2.  Presa  de  decisions  sobre  quins  temes  portarà  la  comissió  a  estudi  i  valoració,  i
calendari.

S'acorda realitzar una trobada el pròxim 20 de febrer a les 8 del vespre per tal de preparar les
propostes/projectes que es mostraran al proper Consell de Poble:

1- Arranjament del Carrer principal
2- Taula rodona
3- Casal
4- Cobertura de la Pista 
5- Prat de Sant Guillem

3. Precs i preguntes.
No n'hi han

I sense més assumptes per tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió de la qual s'estén aquesta
acta que jo com a secretària certifico.

Vist-i-plau

L'alcalde

Joan Lacruz Gil
Campins, document signat electrònicament al marge.
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ANNEX II

ACTA DE LA COMISSIÓ D'ENTORN RURAL DEL CONSELL DE POBLE

Data: 06-02-2019
Horari: 20:00 a 21.15hores.
Lloc: Sala de Plens, Ajuntament de Campins

Assistents
Montserrat Boza
Xavier Fernández de Mera
Josep Vila
Joan Lacruz, President
Àngels Cabot, Secretària

Públic assistent
Jaume Vilà
Joan Danès

Ordre del dia

1. Posada al dia de tots els temes que fan referència a l’àmbit rural del municipi per part del Sr.
alcalde.
2. Presa de decisions sobre quins temes portarà la comissió a estudi i valoració i en quin calendari.
3. Precs i preguntes.

Desenvolupament de la sessió

Es convida al públic assistent a formar part de la taula de la comissió.

1. Posada al dia de tots els temes que fan referència a l’àmbit rural del municipi per part del
Sr. alcalde.

El senyor Lacruz explica que la Diputació de Barcelona ha dut a terme l'estudi de la titularitat de 5
camins. Aquest estudi complementa l'Inventari de camins que va realitzar la Diputació.
Aquest inventari de camins ha servit de punt de referència per realitzar tasques de neteja en alguns
camins. 
Actualment  la  Diputació  està  realitzant  el  Mapa  de  patrimoni  cultural  i  l'Estudi  d'itineraris
saludables, per promoure la mobilitat tants de vilatans com visitants.
Demana que la comissió estudiï i prioritzi els camins és útils i més transitats.
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Xavi F.: Proposa organitzar excursions o sortides de cap de setmana, i que el senyor López podria ser
de gran ajuda en l'organització, atès que és un bon coneixedor del municipi.
Montse B.: Proposa realitzar una agenda de sortides oberta a turistes, i/o també enfocat a l'escola.

Xavier F.: Indica que cal donar ús als camins, ja que si no s'utilitzen, es perden. 

Joan L.: Pel que fa a la gestió de boscos explica que cal fer la franja perimetral de protecció contra
incendis a Can Joanet i al Serrat; les Esplanes ja la tenen feta.
La normativa actual obliga a tenir les franges fetes, però econòmicament per Campins és una
despesa que no es pot assumir si no hi ha subvenció, per aquest motiu es demana subvenció a la
Diputació de Barcelona.
Campins s'ha adherit a l'Associació de propietaris forestals, que s'ha encarregat de redactar el Pla
de gestió forestal de Campins. Aquesta Pla de gestió agrupa a tots els propietaris del municipi que
han volgut adherir-se.
Explica també la proposta de creació d'una planta de biomassa dins de les accions proposades en
el marc del Pla estratègic del Baix Montseny. 

Josep V.: en relació als residus caldria que la comissió faci una primera inspecció per la localització
de residus i posteriorment organitzar les recollides. 

Jaume V.: apunta que la pavimentació del tram de Vila Joiosa ha fet que el Camí de Sant Guillem es
malmeti més quan plou.

Joan D.: informa de la gran afluència de visitants a la zona de Sant Guillem, i apunta que caldria
buscar algun tipus de solució, asfaltat o similar. Explica que el camí de les acàcies es va solucionar
amb sauló i biguetes. 

Josep V.: explica que s'han mirat diverses solucions però que no han acabat d'encaixar, o bé per
l'elevat cost de la implantació o bé pel manteniment posterior.

Jaume V.: explica que cal una solució ecològica i que no requereixi manteniment.

Josep V.: explicar l'elevat cost de l'asfaltat de color que pot arribar a triplicar el seu preu.

Joan D.: informa que un tram de Sant Guillem va ser asfaltat per error atès que no l'empresa va fer
uns metres de més. Això evita que caigui sorra a la carretera, problema que abans era molt habitual
quan plovia. 

Jaume V.: explica que tot i que inicialment hi va haver molta gent que va estar en contra de l'asfaltat
de Sant Guillem, ha sigut una solució que ha funcionat molt bé.
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Xavier F.: afegeix que l'asfalt de Sant Guillem ha millorat l'accés, la seguretat i l'ús del camí.

Joan D.: en relació amb els camins de desembosc apunta que caldria saber si els propietaris els
volen recuperar, ja que inicialment no eren camins de pas. Potser no té molt sentit mantenir-los com
a camins de pas, i afavoririen el trànsit de motos i quads. 
Aporta també que seria interessant veure les zones on hi ha deixalles i esbrinar si són públiques o
privades per realitzar les actuacions necessàries. 

Montse B.: recorda que cal posar els cartells de recollida d'excrements dels animals, de prohibició,
etc., i proposa buscar alguna frase divertida o que cridi l'atenció.
També indica que el 5-6-2019 és el Dia Mundial del Medi ambient i es podria organitzar alguna
activitat.

Josep V.: proposa recuperar el camí antic de Mosqueroles fins a Sant Guillem pel dia de l'Aplec.

Joan D.: pregunta si hi ha algun tipus de col·laboració entre municipis pel manteniment de camins,
ja que veu gent que camina pel camí paral·lel a la riera i caldria fer-ne manteniment. També cal
tenir en compte que el Pla d'evacuació és per la Drecera de Sant Celoni.

Joan L.: informa que ha costat 2 anys que l'Ajuntament de Sant Celoni es faci càrrec d'arranjar el
tros de Drecera que passa pel seu municipi.
S'ha plantejat la possibilitat de recuperar l'antic camí del carrilet com a via verda tot i que seria
força difícil atès que passa per finques privades. 

Josep V.: proposa que cal fixar una data per organitzar les sortides.

Xavier F.: proposa aprofitar el mateix dia de Sant Guillem. 

Josep V.: proposa fixar una data abans que podria ser 17 o 24 de març. 

2. Presa de decisions sobre quins temes portarà la comissió a estudi i valoració i calendari.

Es proposa al Consell de poble els dies 17 o 24 de març per fer una primera passejada per la
detecció de camins en mal estat, deixalles, etc. 

3. Precs i preguntes.

No n'hi ha.
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I sense més assumptes per tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió de la qual s'estén aquesta
acta que jo com a secretària certifico.

Vist-i-plau
L'alcalde

Joan Lacruz Gil
Campins, document signat electrònicament al marge.

I sense més assumptes per tractar, l'alcalde aixeca la sessió de la qual s'estén aquesta acta
que jo com a secretària certifico. 

Vist-i-plau
L'alcaldessa,

Campins, document signat electrònicament al marge. 

Diligència.- Es fa constar que en la data de signatura de l'acta, l'alcaldessa és M.Inmaculada 
Font Micola.

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 7

9M
ZZ

7J
R

H
7D

JM
C

KX
R

D
JP

FR
TZ

S 
| V

er
ifi

ca
ci

ó:
 h

ttp
://

ca
m

pi
ns

.e
ad

m
in

is
tra

ci
o.

ca
t/ 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 1

5 
de

 1
5 

mailto:ajuntament@campins.cat

		esPublico Gestiona - Ajuntament de Campins
	2019-10-07T14:31:49+0200
	Campins
	MARIA INMACULADA FONT MICOLA - 37678017S (FIRMA)
	Ho accepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Campins
	2019-10-07T14:44:47+0200
	Campins
	MARIA DELS ÀNGELS CABOT CAMACHO - 38851261Y (FIRMA)
	Ho accepto




